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Geachte mevrouw Rozema, 

Hierbij ontvangt u de antwoorden op de statenvragen van de Statenfractie van de SP van 19 maart 
2012 over de provinciale lobby voor de Olympische Zomerspelen in 2028. Het college heeft de 
antwoorden op deze vragen vastgesteld op 17 april 2012. 

Wij verzoeken u de statenleden in kennis te stellen van de vragen en de antwoorden. 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Gedeputeerde Staten van Flevoland, 
de secretaris) de voorzitter 

T. van der Wal 

inlichtingen bij 

mr. E.M. Strating 
Doorkiesnummer 

0320-265279 
Bezoekadres 

Visarenddreef 1 

Lelystad 
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Schriftelijke statenvragen van de Statenfractie van de SP van 19 maart 2012 over de provinciale 
lobby voor de Olympische Zomerspelen van 2028 en de antwoorden daarop van het college van 
Gedeputeerde Staten zoals vastgesteld op 17 april 2012 (1310415). 

Vraag 1 
Bent u het met de SP Statenfractie eens dat het primaat van het binnenhalen van de Olympische 
Zomerspelen 2028 bij de landelijke overheid ligt en dat deze hierover nog een besluit dient te 
nemen? Zo nee, waarom niet? 

Antwoord: Het primaat ligt bij het NOC*NSF, de landelijke overheid & de naamstad, de effecten 
zullen heel Nederland bereiken. Wij volgen die ontwikkelingen met een passieve houding. 

Vraag 2 
Bent u het met de SP Statenfractie eens dat het verzorgen van lobbyactiviteiten met als doel om de 
Olympische Zomerspelen 2012 naar Nederland te halen geen taak voor GS is en dit moet worden 
overgelaten aan de landelijke overheid? Zo nee, waarom niet? 

Antwoord: Het idee achter het Olympisch plan (let op: dus niet de spelen) is om heel Nederland op 
Olympisch niveau te brengen. In IPO-verband dragen wij bij aan het Olympisch Plan 2028 om de 
ruimtelijke en economische mogelijkheden van Flevoland goed op de nationale agenda te zetten 
(programmabegroting 2012). 

Vraag 3 
Hoeveel financiële middelen, gespecificeerd naar activiteit, heeft de provincie Flevoland de 
afgelopen vijf jaar uitgegeven aan dan wel vrijgemaakt voor activiteiten die verbonden zijn aan de 
Nederlandse Olympische ambitie om de Zomerspelen van 2028 binnen te halen? 

Antwoord: de volgende financiële middelen zijn uitgegeven en verantwoord in de verschillende 
jaarrekeningen: 

Sportcongres Nederland op 
Olympisch niveau 2008: 

€26.634 

Dienstreis Beijing 2008: €31.000 
Tentoonstelling Olympische 
Odyssee Rotterdam (NAI) 2009: 

€72.405 

Mini statensymposium 2009: €2.501 
VWS studiereis Zuid Afrika 
2009: 

€8.104 

Bijdrage IPO Olympische 
ambitie 201 Oen 2011: 

€37.000 

IPO Ambtelijke studiereis 
Londen 2011: 

€1.360 

€179.004 

Vraag 4 
Welke sportieve dan wel economische gevolgen hebben deze activiteiten tot op heden voor de 
provincie Flevoland opgeleverd? Welke zijn in de nabije en verdere toekomst te verwachten? 

Antwoord: Op sportief vlak is dit het volgende: De Oranje volleybaldames hebben hun hometown 
inmiddels in Almere, er zijn intensieve contacten met de KNLTB(tennisbond), het 
watersportverbond (zeilen in Lelystad), de Nederlandse Triathlon Bond. Kortom het netwerk met 
sportbonden is na de dienstreizen vergroot en versterkt voor meerjarige samenwerking en 
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(inter)nationale evenementen. Daarnaast is Flevoland goed vertegenwoordigd in de Olympisch 
Hoofdstructuur (Rijksstudie naar het ruimtelijke beslag dat Olympische a Paralympische Spelen legt 
op Nederland). De economische effecten zijn niet specifiek in kaart gebracht. 

Vraag 5 
Is het college van GS het met de SP Statenfractie eens dat het periodiek bijwonen van de 
Olympische Zomerspelen en de WK Voetbal geen meerwaarde voor de provincie Flevoland heeft? Zo 
nee, waarom niet? 

Antwoord:zie beantwoording van de vorige vraag. 

Vraag 6 
Binnen welke termijn kan Provinciale Staten een notitie van GS verwachten waarin de Olympische 
gedacht voor Flevoland is uitgewerkt? 

Antwoord: De provincie Flevoland zal de ontwikkelingen blijven volgen ook in MRA verband, maar 
daarin geen (pro)-actieve rol innemen. 


